
2015D09445 Inbreng verslag van een schriftelijk overleg 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft 
één fractie de behoefte om vragen en opmerkingen voor te leggen over de 
brief van de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap d.d. 
20 februari 2015 inzake de instrumenten voor Nederlands-Duitse 
samenwerking in de filmindustrie (Kamerstuk 32 820, nr.129). 

De voorzitter van de commissie, 
Wolbert 

Adjunct-griffier van de commissie, 
Bošnjaković 
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I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

De leden van de VVD-fractie hebben kennisgenomen van de brief 
betreffende de Nederlands-Duitse samenwerking in de filmindustrie. De 
leden hebben nog wel wat vragen. 
De leden vragen waarom is gekozen voor een samenwerking met 
Duitsland. Ligt samenwerking met een land als België niet meer voor de 
hand vanwege de vergelijkbare omvang van het land en het delen van een 
gemeenschappelijke taal? Ligt samenwerking met Denemarken en 
Zweden niet meer voor de hand, aangezien dat landen met een klein 
taalgebied zijn die zeer succesvol zijn in het internationaal «vermarkten» 
van films en series? Overweegt de Minister alsnog vergelijkbare samen-
werkingsverbanden op te zetten met deze landen, zo vragen de genoemde 
leden. 
Voorts vragen de leden welke concrete doelstellingen behaald moeten 
worden met de samenwerking. Bij welk concreet resultaat (of welke 
concrete resultaten) is de samenwerking een succes? Wordt de samen-
werking beëindigd als deze concrete resultaten uitblijven? 
Tevens willen de leden weten hoeveel ambtelijke inzet nodig is (eenmalig 
en structureel) om de samenwerking vorm te geven en vorm te blijven 
geven. 
In de brief wordt voorts gesproken over het wegnemen van eventuele 
financiële drempels. In hoeverre worden deze daadwerkelijk nu ervaren? 
Tot slot merken de leden op dat er een drietal verschillende instrumenten 
wordt voorgesteld. Begrijpen de leden het goed dat deze instrumenten 
bekostigd worden uit het bestaande budget dat beschikbaar is voor de 
filmindustrie, of betreft het hier extra middelen? Indien het om extra 
middelen gaat: wat is de dekking voor die middelen, zo vragen zij.
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